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RYTTARFÖRENING

 

Protokoll styrelsemöte i Fagereke Ryttarförening

Datum: 23 november 2023

Deltagare: Lars Norén, Susanne Jonsson, Evelina Sjösten-Slättås, Hanna

Haglen-Steirud & Madelen Norén

Frånvarande: Johan Larsson & Gunilla Frööjdh
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I. Justerare för mötesprotokollet Madelen Norén

2. Föregående protokoll

3. Föreningens ekonomi & administration
-Höjning av boxhyranblir enligt följande:

Boxhyra 2024

1 895 kr

1 130 kr

1 130 kr

1150 kr

1 130 kr

1 140 kr

1130 kr

1 035 kr

1 010 kr

930 kr
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Detta gäller från 1/1-2024.

-Vi har fortfarande köpstopp.

4. Förbundsinformation & utbildningar -

5. Sektionsrapportering

"Ungdomssektionen: Planerade aktiviteter kommer på hemsidan.
"Tävlingssektionen: -

6. Rapporter & skrivelser

— Medlemmarna:
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— Hästägarna: En skrivelse har inkommit med anledning av styrelsens

arbete kring stallsektionen. Vi fortsätter dialogen kring detta på nästa

möte.

7. Återkoppling från föreningsfunktionerna

- Stallvärden Cathrine Hilmersson: Stallet är fullt. Kulventilen vid

brandslangen läcker och behöver åtgärdas.

- Ridbanevärden Hanna Haglen-Steirud: Det ska saltas i ridhuset inom

kort. Lasse & Hanna ansvarar. Beställning av sladden ska också göras.

- Träningsvärden Evelina Sjösten-Slättås: -

-Anläggningsvärdar Lars Norén & Johan Larsson: Snöras-skyddentill

stallet är inköpta och ska med gemensammakrafter sättas upp.

8. Pågående projekt

-Dränering & utökning av paddock. Styrelsen har kontakt med

kommunen.

-Dräneringen är nergrävd, vid sjukhagarna, och så gott som färdig. Vi har

bett om ett brunnslock, av kommunen, som vi väntar på.

9. Övriga punkter

-Styrelsen undersöker reparation av traktorn.

-Stallsektionen Hästägarna är informerade om styrelsens tankar.

10. Nästa möte: 21 dec. 19:00 i Fagereke.
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